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 : الممخص

تزداد الاىتمام بالقطاع الخاص حيث يعد اليوم من اىم الفواعل الاساسية والاستراتجية التي تعتمد عمييا 
 الدولة الجزائرية في تسيير شؤونيا العامة نظرا لاىمية الميام التي اصبح يضطمع بيا .

وعميو جاءت ىذه  الدراسة لتبرز اكثر مدى مساىمة القطاع الخاص في مواجية الازمات بالتركيز عمى 
تمعب فييا مختمف مؤسسات القطاع الخاص في الجزائر باعتبارىا ازمة صحية خطيرة  91-ازمة كوفيد 

 دور جد ميم وفعال في التصدي ليا ومنع انتشارىا .

 91-خلال ازمة كوفيد  hup pharmaور المؤسسة الخاصة الجزائرية ولقد تم من خلال المذكرة دراسة د
وىي مؤسسة لانتاج وتصنيع الادوية البشرية بقسنطينة من خلال التعرف عمى اوجو نشاطيا خلال ازمة 

 واىم الاسيامات التي قدمتيا في سبيل التخفيف من حدة اثار ىذه الازمة . 91-كوفيد 

 .91-خاص ، الازمة ، ازمة فيروس كوفيد : القطاع الالكممات المفتاحية 

Abstract :                                                                               

The interest in the private sector has increased , as it is today one of the most 
important basic and strategic actors in which the Algerian stat relies in the 
conduct of its public affairs, and given the importance of the tasks that it has 
been crrying out. In which various private sector institution play a good, 
important and effective role in confronting it and preventing its spread. Through 
this memorandum, the role of the Algerian private institution hup pharma was 
studied during the covid- 19 crisis, which is an institution for the for the 
production and manufacture of human medicines in Constantine by identifying 
the aspects of its activitiy during the covid-19 crisis and the most important the 
contributions you have made in order to mitigate the effects of this crisis.  
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